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Iotulen van de hoofdbestuursvergadering gehouden op 2 oktober j.1. bij Dhr. Kersten.
Aanwezig: Dhr. Kersten, Lecluse, Rohn en lvlevr. illassink. Later ook nog Dhr. vJ d. Boom en

v.d. K1ift, de nieuwe afgevaardigden van de afd. badminton.

Afwezig: Dhr. Peters en tomas.

Notulen goelgekeulol na verandering in punt 5 dat de Hr.
op 28 april een gesprek met rle lIr. Lecfuse heeft gehad.

In- en uitgaande post behandeld.

Lidmaatschap N.K.S. lYij hebben een schrijven ontvangen
Lecl-use verklaart zich bereid om hier eert in te duiken

tr'ranken niet op 28 ju1i, maar

van deze sportfederatie sn Dhr.
omtlat het al1emaa1 nogal duis-

ter is.
Gesprek met .iJhr. Franken komt op 8 oktober a.s.; daarna waarschijnlijk r.iog een gesprek
met in ie,ler geval de onderafdelingsvoorzitteïs + penningmeesters of sekretarissen.

Dhr. v.d. K1ift komt nri als afgevaardigde van de sektie badminton mee met Dhr. v.d.
Boom. Hierover 7u11e;i wij nog een schriftelijke bevestiging krijgen. Het ligt in de
bedoeling dat als Dhr. v.tl . -Boom helema.-rl 1s ingewerkt, hij deze taak al-leen gaat
vervullen. De afd. badminton stel-t zich n.1. voor om m.i.v. volgend jaar iemand aan
te stell-en riie de dagelijkse bestuursvergacleringerl van,jeze afd. meemaakt, zodat hij
'e zaken in het hoof.:lbesturrr goerl kan behartigen en everrt,lele beslissingen kan nemen.

Ievans zal Dhr. v.d. Klift in het afd. bestuur ter sprake bren,.eri dat alleen de beta-
ling van de sporthal Grooistal nog niet via het hoof bestuur loopt.
Penningmeesterschap. Er besta.t enig ongenoegen over de hlticlige gang var. zaken, aange-
zien Dhr. Peters reeds enlge malen verstek heeft l-aten gaan bij hoofCbestuursvergade-
ri;:igen, al-smede bij dagelijksbestur,rrsvergaderingen. Ir moet acnter achterstalli-ge ad-
verteerrlers worden aangegaan. Y/ij zullen de penningmeester vragel zel-f een datum te
prikken cm met a1le bescheiden langs te komen, zodat all-es u/eer bijgewerkt kan worden.

Klubhuiskommissie. I)eze kommissie lvi;s vaíi plan rond september/oktober een weekend te
organiseren, zo werd op de Algemene Iredenvergadering beloofdl enkelen vroegen zich af
of dit ni-et te hoog gegrepen í';as. Blijkbaar wel, warit we vernernen niets tneer van cleze
kommissie.

\otulen van de jongste A.l,.V.
Bij het punt C.A. vermelden, dat wij f"e,.ds met een uniforme administratie begonnen
zijn op een systeem dat rJcor de afd. gymnastiek is uitgewerkt.
Bij het punt komm. tot heyz. Hierover hebben wij eerst nog een verga lering met deze
kommi-ssi-e.

Adverteerders.
Over de vormgeving van de Hazenkampeï zaL Dhr. Lecluse een gesprek hebben met Dhr. A.
Jaspers jr.
lYe moeten of nieuwe aCverteerJers zien te krijgen of de basj-skonr,rj-butie moet omhoog;
eventueel inkrimping van het aantal paglna's. lJÍt alles om de stijgende kosten te
rlrukken. Dhr. I(ers ten zal om nieuwe adverteerders langs te gaan een concept op stel-
1en met prijzen en rrroglijkhe,len. Dhr. v.d. Klift zal hiermee langsgaan in iiatert,
!hr. v.d. ,Joom in Centrum. Zj-i zul-fen ook Dhr. Schoonenberg vragen in deze lets voor
ons te doen. De oude adverteerders worrjen verdeelri onder Dhr. íersten, Lecluse en
ondergetekende, zodat zíj kunnen vragen voor kontinuering van deze adverterrties.
Drukkerij Schipper uit de v. Goorstraat benaderen voor het drukken van de ons klub-
blarl; dit op voorstel vien de afd. baseball op de A.L.V.
Dhr. te Srunsveld betrekken in het maken van de advertenti-es, e.d.
Rondvraag: datum najaarslerienvergadering: ma. 26 nov.

datum rl . b. vergadering : ma . 15 okt .

datum h.b. vergadering : ma. 12 nov.
Dhr. v.d. ,loom en v.d. Klift vnagen of wij niet op di. willen vergaderen.
Dhr. Kersten stelt voor, om evenals de sektie gymnastiek, al1-e vergaderingen
voor een heel. seizoen van te voren te plannen.
Dhr. v.d. Klift stelt voor: Wij moeter] sponsors zoeken voor rle gehele Hazen-
kamp. Dit zal een agendapunt zi jn 01) ls volgende H.3.vergadering.

vj-cevoorzitter:Dhr' P Leclus "'ïr@br= ",rI,i::,1ïffi9-*L A' Ivrassinj./


